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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 01/2024 (216) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 5. února 2024 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Rostislav Gregor, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Daniel Chlaň, Jan Liška, 
Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., 
Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M, JUDr. 
Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub Rak, 

Ph.D. Ing. Alena Procházková, MBA 
 
Hosté:  doc. Mgr. Tomáš Zeman, Ph.D. et Ph.D. 
 
Omluveni: Bc. Nela Hasová 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání žádostí o prodloužení platnosti akreditací bakalářských studijních programů Ochrana 

obyvatelstva a Management rizik a projednání žádosti o schválení akreditace bakalářského 
studijního programu Risk management (uskutečňovaného v AJ). (děkanka FLKŘ). 

7. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ). 
8. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:06 zahájil předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl jednání a přivítal všechny přítomné. Uvedl, že je 
přítomno 9 členů AS FLKŘ, senát je usnášeníschopný. Bc. Hasová se z jednání řádně omluvila, doc. 
Valášek přijde později. 
Dále uvedl, že jedním z hlavních bodů jednání senátu je projednání návrhů na prodloužení platnosti 
akreditací bakalářských studijních programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik. Tyto dokumenty 
akademický senát neschvaluje, ale vyjadřuje se k nim. Je tedy možné je projednat již na tomto jednání s tím, 
že případné připomínky k vypořádání budou součásti zápisu. Jako druhá možnost je záměry pouze 
představit, podstoupit je komisím a vyjádření formulovat až na dalším jednání AS FLKŘ. 
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Na jednání se dostavil doc. Valášek, přítomno 10 členů AS FLKŘ. 
 
Dr. Strohmandl požádal přítomné o vyjádření, kterou variantu přístupu k projednání záměrů o předložení 
platnosti akreditací preferují. Všichni členové AS FLKŘ se postupně vyjádřili pro variantu projednání 
a vyjádření se na dnešním jednání AS FLKŘ: 
 
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání 11. 12. 2023 byl rozeslán členům AS FLKŘ k připomínkování, připomínky byly zapracovány, 
členové AS FLKŘ obdrželi finální verzi zápisu. Tato verze byla rovněž zveřejněna v informačním systému 
fakulty. 
K zápisu neměl nikdo z přítomných žádné námitky ani připomínky. 
 
Návrh usnesení č. 216/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 11. 12. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 216/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 11. 12. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Členové AS FLKŘ neměli k návrhu programu zasedání žádné připomínky ani návrhy na změnu. 
Dr. Strohmandl jako předseda AS FLKŘ uvedl, že oproti návrhu programu navrhuje tyto změny: 

- úprava bodu 6) programu na: „Projednání a vyjádření stanoviska k návrhům žádostí 
o prodloužení platnosti akreditace bakalářských studijních programů Ochrana obyvatelstva 
a Management rizik“ (děkanka FLKŘ); 

- zrušení bodu 7) programu „Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ)“; 
- doplnění bodu programu (místo původního bodu 7) - „Projednání Zprávy o činnosti AS FLKŘ 

za rok 2023 (předseda AS FLKŘ)“; 
- doplnění bodu 8): „Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 4. 3. 2024.“; 
- přesun bodu 8) Různé do bodu 9). 

 
K tomuto návrhu neměli přítomní členové AS FLKŘ připomínky.  
 
Návrh usnesení č. 216/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 5. 2. 2024 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a vyjádření stanoviska k návrhům žádostí o prodloužení platnosti akreditace 

bakalářských studijních programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik (děkanka FLKŘ). 
7. Projednání Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2023 (předseda AS FLKŘ). 
8. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 4. 3. 2024. 
9. Různé.“  

  
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 216/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 5. 2. 2024 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a vyjádření stanoviska k návrhům žádostí o prodloužení platnosti akreditace 

bakalářských studijních programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik (děkanka FLKŘ). 
7. Projednání Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2023 (předseda AS FLKŘ). 
8. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 4. 3. 2024. 
9. Různé.“  

 

 

Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
- jednání AS UTB se konalo 30. 1. 2024; 
- byla schválena Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2024 a Plán realizace Strategického záměru UTB na 

období 21+ pro rok 2024; 
- byly vzneseny a zodpovězeny dotazy k problematice STAGu a HAPu, proběhla diskuze 

k hodnocení výuky ze strany studentů; 
- prezentace problematiky projektů ERDF a ESF. 

 
Dr. Strohmandl poděkoval zástupcům FLKŘ v AS UTB z řad studentů za jejich aktivní přístup 
k projednávaným tématům. 
 
Doc. Valášek doplnil, že na jednání AS UTB byla doplněna Legislativní komise AS UTB o nové 3 členy. 
 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- byla zahájena výuka v letním semestru AS 2023/2024, kombinovaná forma studia započala 2. 2. 
2024, prezenční 5. 2. 2024; 

- FLKŘ obdržela z NAÚ rozhodnutí o prodloužení platnosti akreditace pro navazující magisterské 
studium Bezpečnost společnosti, a to na 10 let; 

- s účinností od 6. 2. 2024 budou otevřeny přihlášky do navazujícího magisterského studia;  
- fakulta připravila všechny požadované podklady pro přípravu projektů ERDF a ESF (příprava 

laboratoře); 
- probíhá materiální vybavení Klubu požárního sportu UTB, část požadované výstroje se již podařilo 

zabezpečit. 
 
Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- bylo ukončeno hodnocení kvality výuky studenty prostřednictvím systému STAG, ještě není známo 
definitivní procento účasti, v posledním lednovém týdnu se účast studentů FLKŘ na tomto 
hodnocení pohybovala kolem 18 %; 

- podklady pro projednání žádostí o prodloužení platností akreditací Radou pro vnitřní hodnocení 
UTB je nutno předložit do 28. 3. 2024;  

- potvrzení o studiu lze generovat ze STAGu (mimořádné situace lze řešit prostřednictvím studijního 
oddělení); 

- byla zvýšena částka sociálního stipendia (navázáno na minimální mzdu); 
- závěrečné práce – název je v ČJ a AJ, zadání v českém jazyce, práce samotná může být ve 

slovenštině; 
- v akademickém roce 2023/2024 bude na fakultě archivován vždy jeden výtisk závěrečné práce ve 

fyzické podobě; 
- probíhá postupná digitalizace studijní agendy (žádosti), fakulta většinou funguje jako pilotní fakulta 

při zavádění nových agend, dobrá spolupráce se správci STAGu na straně rektorátu; 
- TURNITIN schválen na rok; 
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- dne 10. 2. 2024 se bude konat Den otevřených dveří, poprvé bude netradičně pro UTB v sobotu; 
- bylo vydáno Rozhodnutí děkanky k ukončení studia a SZZ v AR 2023/2024. 

 
Dr. Tomášek se dotázal, co brání tomu, aby byl STAG využíván jako archiv pro závěrečné práce a nemusely 
se archivovat ve fyzické podobě.  
Odpověď: STAG nesplňuje zákonné podmínky pro certifikovaný archiv, rovněž nevyužívá server 
certifikovaný pro archivaci (specifické podmínky z hlediska bezpečnosti apod.). Splnit tyto podmínky není 
levné ani jednoduché.  
   
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- SVOČ – do 16. 2. 2024 je deadline pro přihlášky ze strany studentů, samotná SVOČ se koná 22. 3. 
2024; 

- pro studenty bakalářského studia, kteří pracují jako STS, je nutno nově uzavřít dohody o provedení 
práce (po novém roce), o podmínkách jejich činnosti byli akademičtí pracovníci informováni na 
metodickém zasedání fakulty dne 24. 1. 2024;  

- dne 12. 2. se uskuteční zasedání fakultní komise IGA, kde budou prezentovány výsledky 
ukončeného projektu a stav a průběh pokračujících projektů; 

- připravuje se vyhlášení projektů DKRVO; 
- o nově vypisovaných projektech jsou AP průběžně informováni. 

 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- byla vypsána dvě místa na studentské stáže na FLKŘ; 
- apel na dodržování směrnice rektora 22/2023 Požívání alkoholických nápojů, návykových látek a 

kouření v prostorách objektů UTB ve Zlíně. 
 

Dr. Strohmandl se dotázal, zda již bylo uzavřeno účetnictví fakulty za rok 2023. Ing. Procházková 
odpověděla, že až na drobné detaily ano. Dle dohody bude na příští jednání AS FLKŘ předložena informace 
o čerpání rozpočtu fakulty za rok 2023 a dále Pravidla rozpočtu FLKŘ na rok 2024.   
 
 
Bod 6) Projednání a vyjádření stanoviska k návrhům žádostí o prodloužení platnosti akreditace 
bakalářských studijních programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik (děkanka FLKŘ). 
Děkanka na úvod tohoto bodu zrekapitulovala, že akreditace stávajících studijních programů byly uděleny 
na 5 let a končí na jaře 2025, je tedy nutno zažádat o jejich prodloužení. Nově byly akreditace vytvořeny 
tak, aby reflektovaly bezpečnostní situaci a aktuální metodiku ve vzdělávání v bezpečnostních oborech. 
Souhlasné stanovisko k těmto akreditacím musí vydat Ministerstvo vnitra ČR (uznávací orgán). 
Pro první ročníky obou studijních programu zůstaly zachovány společné předměty, významné změny 
proběhly ve studijním programu Management rizik, který se nově dělí na dvě specializace. 
Při výuce v těchto studijních programech by měla být maximálně využívána laboratoř, která by měla být 
realizována v rámci projektu ERDF. 
 
Dr. Strohmandl jako navržený garant studijního programu Ochrana obyvatelstva představil jeho koncepci, 
z důrazem na změny proti stávajícímu SP (nové předměty, změny ve stávajících předmětech, odstranění 
některých předmětů). Uvedl, že zbývá dořešit rozdíl v kreditech v kombinované formě studia (studenti 
kombinované formy nemají předměty jako Sportovní aktivity a Exkurze). Dotázal se, zda je nutno doplnit do 
spisu počty studentů za předchozí 4 roky.  
Děkanka odpověděla, že není možné mít rozdílnou kreditovou dotaci u stejných předmětů, byť se jedná 
o prezenční a kombinované studium, studenti kombinovaného studia si budou muset zvolit další povinně-
volitelný předmět pro dorovnání potřebného počtu kreditů. Počet zapsaných studentů v předchozích letech 
je nutno uvádět, vyplývá to z metodiky NAÚ pro reakreditaci již uskutečňovaných SP. 
 
Dr. Tomášek uvedl, že má ke spisu drobné formální připomínky, tyto zašle pí Skýbové. 
Dr. Heinzová se dotázala, zda již nebude v OO předmět Základy logistiky. Dr. Strohmandl odpověděl, že 
ne, potřebná témata budou vždy probírána v rámci konkrétních předmětů. 
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Doc. Zeman jako navrhovaný garant studijního programu Management rizik tento představil a uvedl, že 
návrh reakreditace byl připravován v souladu s Metodikou pro tvorbu SP v oblasti bezpečnosti (zavedení 
nových předmětů, modifikace stávajících). Vysvětlil rovněž důvod pro rozdělení na dvě specializace 
(od 2. ročníku studia, první zůstává pro obě specializace společný). 
 
V diskuzi doc. Valášek uvedl, že by bylo vhodné se zamyslet nad upřesněním názvu specializace 
„Bezpečnost provozu“, tento je příliš obecný.  
Dr. Tomášek upozornil na možné duplicity témat v rámci předmětů Kybernetická bezpečnost a Otevřená 
a prostorová data a digitální bezpečnost a dále na totéž v předmětech Ergonomie a Metody posuzování 
rizik na pracovišti. Dále upozornil na možnou nekorektnost názvu předmětu Studentská odborná aktivita 
v AJ. 
Doc. Zeman sdělil, že toto prověří přímo v kartách předmětů. 
JUDr. Veselá uvedla, že pokud by to bylo možné, bylo by vhodné předměty Veřejná správa a Veřejné právo 
a základní související předpisy nevyučovat z důvodu návaznosti ve stejném semestru.  
Je třeba provést kontrolu PZ a ZT předmětů vzhledem k předmětům SZZ. 
Pan Bc. Malý se dotázal, zda by nebylo vzhledem ke studijní zátěži vhodné zvýšit počet kreditů u předmětu 
Technická chemie. 

 
Návrh usnesení č. 216/3 

„AS FLKŘ se kladně vyjadřuje k předloženým návrhům na prodloužení akreditací bakalářských studijních 
programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik. Doporučuje zapracovat připomínky z jednání AS 
FLKŘ, které jsou součástí zápisu, a s vypořádáním těchto připomínek seznámit AS FLKŘ na jednání dne 
4. 3. 2024.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 216/3 

„AS FLKŘ se kladně vyjadřuje k předloženým návrhům na prodloužení akreditací bakalářských studijních 
programů Ochrana obyvatelstva a Management rizik. Doporučuje zapracovat připomínky z jednání AS 
FLKŘ, které jsou součástí zápisu, a s vypořádáním těchto připomínek seznámit AS FLKŘ na jednání dne 
4. 3. 2024.“ 

 
 
Bod 7) Projednání Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2023 (předseda AS FLKŘ). 

Dr. Strohmandl představil předložený dokument. Upřesnil, že ve výčtu usnesení jsou pouze usnesení, 

související s činností fakulty. 

K dokumentu neměl nikdo z přítomných dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 216/4 

„AS FLKŘ schvaluje předloženou Zprávu o činnosti AS FLKŘ za rok 2023.“ 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 216/4 

„AS FLKŘ schvaluje předloženou Zprávu o činnosti AS FLKŘ za rok 2023.“ 

 

Bod 8) Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 4. 3. 2024. 

 

Návrh usnesení č. 216/5 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 4. 3. 2024 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 2. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
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3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ). 
7. Projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty). 
9. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS UTB (předseda AS FLKŘ). 
10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 8. 4. 2024. 
11. Různé.“ 
 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 216/5 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 4. 3. 2024 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 2. 2024 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání Výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2023 (děkanka FLKŘ). 
7. Projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2024 (tajemnice fakulty). 
8. Projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2023 (tajemnice fakulty). 
9. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS UTB (předseda AS FLKŘ). 
10. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 8. 4. 2024. 
11. Různé.“ 

 
 
Bod 8) Různé 

- Dr. Strohmandl uvedl, že vzhledem ke skutečnosti, že dva zástupci studentů za FLKŘ v AS UTB 
pravděpodobně ukončí v květnu studium a fakulta nemá pro tyto pozice žádné další náhradníky, 
požádá AS UTB o vyhlášení doplňovacích voleb na FLKŘ;  

- děkanka fakulty na příštím jednání AS FLKŘ předloží informace o projektu ERDF;  
- pan Gregor informoval o dostupnosti licence Autocadu pro studenty na 1 rok; 
- na podnět Dr. Tomáška proběhla diskuze o aktualizaci Windows v návaznosti na počítače v majetku 

fakulty; 
- Dr. Tomášek informoval, že z důvodu poškozování majetku odebral souhlas s uskutečňování výuky 

pro Academic school v učebně LOST. 
 

Ve 14:48. hodin předseda AS FLKŘ poděkoval všem za účast a ukončil jednání.  
 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


